



Grant Writer

Request for Quotes

Type of position	Independent Consultant
Schedule	<ul style="list-style-type: none">• Reports to Co-Coordinator team on a mutually agreed upon schedule.• Work from home on your own schedule
Financial Compensation	Stipend.

About the organization

Project 10 works to promote the personal, social, sexual and mental well being of lesbian, gay, bisexual, transgender, transsexual, two-spirit, intersex and questioning youth and adults 14-25. We use a harm-reduction, anti-oppression, and non-judgement approach in all we do.

To read more about our approach and services, please check out our [website](#).

Purpose of Role

Project 10 (P10) is looking for fundraising consultants to work autonomously to do prospect research, write a P10 case for support, develop a grant writing schedule, develop and prepare grants, and help us set up a record-keeping and reporting schedule. The selected person must be able to work autonomously while keeping in regular contact with the P10's Co-Coordinator team to report back on workflow, remain responsive to P10's realities, and coordinate fundraising activities.

The main goals for our fundraising portfolio are:

- Ensure that Our Bodies Our Stories (OBOS) remains funded with enough funding to hire an additional support staff

- Reduce the Individual Support Program funding gap in order to hire a part-time intervenant position
- Increase the level of core funding
- Apply for multi-year funding
- Build long term capacity and funding sources for P10

An ideal candidate will..

At Projet 10, we recognize the value of paid and unpaid work. We encourage quotes from all candidates who meet many or all of the following qualifications:

- Significant experience doing grant writing and fundraising
- Able to work to strict deadlines and plan their work
- Strong communicator who has experience working in remote teams
- Interest in working within non-hierarchical work environments
- Interest in or knowledge of local LGBTQ2IA+ realities
- Fluently bilingual in French and English (written and spoken)

Employment Equity

Project 10 recognizes the unique contributions of people who experience marginalization or oppression and invites people who are **Indigenous, racialized, People of Colour, women, lesbian, bisexual, trans, gender non-conforming, people with disability(es)*, working class, HIV+, previously incarcerated, migrant**, in particular to apply. Project 10, as a youth organization, encourages those that are near our age mandate to apply. (Unfortunately, those under 18 are not eligible, nor are current or recent Project 10 service users.)

*Project 10 is not located in a wheelchair accessible space. We are happy to make arrangements to meet elsewhere as this is an independent contractor position. For some information on accessibility on the space, please see this [link](#).

Compensation

This is a short-term contract that will extend to March 31, 2019. As part of your application, we expect you to send a detailed quote including how much you would like to be compensated for this work. Compensation will be agreed upon by both parties before starting your work. As an independent worker, you will be responsible for tracking your work and invoicing us regularly.

Application Process

All candidates are asked to **send us a proposal** and a **CV** to apply@p10.qc.ca by **19 September 2018 by midnight**. You are also welcome to contact Otto at oordoprojet10@gmail.com or at (514) 989-0001 during Project 10's opening hours (Mon - Thurs, 12 to 6) to discuss the proposal before you submit it.

All candidates who apply will receive a confirmation that their proposal was been received, but we will only contact those whose proposals we are interested in.

All interviews will take place during the week of the **1 October, 2018**. The selected candidate(s) will be alerted on the **9th of October, 2018**.



Rédacteur/ice de demandes de subvention

Demande de devis

Type de poste	Consultant/e indépendant/e
Horaire	<ul style="list-style-type: none">• Communique avec l'équipe de co-coordination d'après un horaire mutuellement défini.• Travail de la maison, heures flexibles, elles seront définies par vous
Compensation financière	Salaire.

À propos de Projet 10

Projet 10 travaille à promouvoir le bien être personnel, social, sexuel et mental des jeunes et adultes lesbiennes, gais, bissexuel(le)s, transgenres, transsexuel(le)s, bispirituel(le)s, intersexués et en questionnement âgé(e)s entre 14 et 25 ans. Nous travaillons avec une approche de réduction des méfaits, anti-oppressive et de non-jugement.

Voir notre [site web](#) pour davantage détails.

Project 10 est situé dans [l'Asterisk](#), alors nous partageons notre espace avec Alterhéros, Jeunesse Lambda, et Coalition montréalaise des groupes jeunesse LGBT.

Objectif du poste

Projet 10 (P10) est à la recherche de consultant/es pour les demandes de subvention pour travailler de façon autonome et faire de la recherche de donateur/ices, rédiger un sommaire explicatif pour l'appui au financement, mettre sur pied un horaire de demandes de subventions, développer et préparer les demandes, et nous aider à instaurer une archive et un horaire de

rapports. La personne sélectionnée doit être en mesure de travailler de façon autonome tout en restant en contact de façon régulière avec l'équipe de co-coordination de P10 pour faire un rapport concernant le flux de travail, doit rester à l'écoute des réalités de P10, et coordonner des activités de financement.

Les objectifs principaux de notre portefeuille de levée de fonds sont:

- S'assurer que Nos Corps nos histoires (NCNH) demeure suffisamment financé pour engager un/e employé/e de support additionnel/le
- Diminuer le déficit de financement du programme de support individuel afin d'embaucher un/e intervenant/e à temps partiel
- Augmenter la niveau de financement de base
- Construire des capacités à long terme et des sources de financement pour P10

Un/e candidat/e idéal...

À Projet 10, nous reconnaissons la valeur du travail payé et non-payé. Nous encourageons des soumissions de tout/e candidat/e qui se reconnaît dans une ou plusieurs de ces compétences :

- Expérience pertinente à la rédaction de demandes de subvention et en levée de fonds
- Capacité à travailler avec des échéances strictes et à planifier son travail
- Excellent communicateur/ice ayant de l'expérience dans le travail d'équipe à distance
- Intérêt pour le travail dans un environnement non-hiérarchique
- Intérêt pour ou connaissances sur les réalités des personnes LGBTQ2IA+ locales
- Couramment bilingue en français et en anglais (oral et écrit)

Équité en emploi

Projet 10 reconnaît la contribution des personnes s'identifiant aux communautés marginalisées **et invite les autochtones, les personnes racisées, les femmes, les lesbiennes, les personnes bisexuelles, transgenres et transsexuelles, les personnes en situation de handicap*, les personnes séropositives et la classe ouvrière, à postuler.** Projet 10, en tant qu'organisation jeunesse, invite tout particulièrement les candidatures de personnes se situant dans ou près du groupe d'âge cible de l'organisme (14-25 ans). Malheureusement, les participant.e.s, les usagers et usagères de nos services et les personnes en bas de 18 ans ne sont pas éligibles.

*Projet 10 n'est pas un environnement accessible aux personnes utilisant un fauteuil roulant. Consultez [ce document](#) pour plus d'information sur l'accessibilité de notre local .

Compensation

Il s'agit d'un contrat court-terme qui s'étendra jusqu'au 31 mars 2019. Dans votre application, nous nous attendons à ce que vous nous envoyiez un devis détaillé expliquant combien vous vous attendez à être rémunéré pour ce travail. La rémunération sera approuvée par les deux parties avant que vous commenciez à travailler. En tant que travailleur/se indépendant/e, vous serez responsable de garder le suivi de votre travail et de nous facturer régulièrement.

Processus d'application

Nous demandons à tous/tes les candidat/es de **nous envoyer une soumission** et un **CV** à apply@p10.gc.ca d'ici le **19 septembre 2018**. Vous pouvez aussi contacter Otto à coordoprojet10@gmail.com pour discuter de votre soumission avant de l'envoyer.

Tous les candidat.e.s recevront un message de confirmation au moment de la réception de leur candidature, **mais seul.es les candidat.e.s sélectionné.e.s pour une entrevue seront contacté.es.**

Les entrevues auront lieu dans la semaine du **1 octobre 2018**. Nous contacterons le/la/les candidat/e(s) sélectionné/e(s) le 1er octobre 2018. Pour toutes questions concernant l'offre d'emploi, rejoignez **Otto** à coordoprojet10@gmail.com ou au (514) 989-0001 durant les heures d'ouverture de P10 (lundi à jeudi, 12h à 18h)